
Referat bestyrelsesmøde Distrikt Jylland-Fyn den 10. juni 2024 
 
Fysisk møde på Comwell Bygholm i Horsens - mødestart kl. 17.30 
 
Deltagere:  
Willy Frederiksen (WF), Pelle Clemmensen (PC), Michael Jørgensen (MJ), Henrik Ginnerup (HG), Lotte 
Schmidt (LS) 
 
Morten Breiner (MB) var med på Teams 
 
Afbud:  
Anders Bro Bystrup (ABB), Michael Lajer (ML), Søren Skamris Jeppesen (SSJ) 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af seneste referat 
2. Siden sidst  
3. DCU licensstruktur 
4. Kontraktcykling/team oprettelse 
5. DCU's Gravel Udvalg 
6. Indkomne henvendelser/ansøgninger 
7. Afregning løb/events 
8. Distrikternes samarbejde 
9. Eventuelt 
 
 
Punkt 1, Godkendelse af seneste referat 
Referat fra mødet den 11. marts 2024 blev godkendt. 
 
Derudover har bestyrelse afholdt et par kort teams møde ifm. aktuelle akutte sager. 
Her blev også henvendelse omkring dækning af dæk ifm. en punktering til en race marshall behandlet. 
Distriktet dækker ikke dette. 
 
 
Punkt 2, Siden sidst  
Speakervogn: 
Midt i maj knækkede en aksel på speaker traileren, og den bliver først klar til de første løb i august. 
Midlertidig løsning har været en lejet lukket trailer med skilte til førerbiler, blink, højttalere og et lejet 
anlæg til speaker. 
 
Det skal indskærpes overfor klubberne, at klubberne ikke må transportere egne skilte o.lign. mellem løbene 
i speakervognen. Traileren bliver for tung, og kan ikke holde til det. 
 
Klubber, der endnu ikke er på terminen: 
Der har været en god dialog med et par af klubberne, der endnu ikke er på terminen. 
Desværre er der også flere, som slet ikke svare på vores henvendelser. 
 
En af klubberne har budt ind med et gravel løb til september. 
 
Hvordan opgøres en klubs primær disciplin?  
Dette blev debatteret og flere løsninger blev vendt. 
Der er behov for et gravel tilvalg ved licensansøgningen til 2025. 
 
 
Punkt 3, DCU licensstruktur 



Der er nedsat en arbejdsgruppe, hvor PC er med i.  
Lige nu arbejder PC på en risikovurdering, som skal danne grundlag for opstart af arbejdet. 
Mange idéer blev vendt på mødet, og der blev også udtrykt bekymring processen. 
 
 
Punkt 4, Kontraktcykling/team oprettelse 
Der skal strammes op på, hvilke discipliner man kan deltage i som team, hvis man er f.eks. MTB eller cross 
team, som ikke betaler så høj teamafgift som teams på landevej. 
 
LS oplyste, at hun har aftalt møde med Heidi fra administrationen netop for at gennemgå reglerne for DCU 
teams 2025, og lave et oplæg til DCU's bestyrelse. 
 
 
Punkt 5, DCU's Gravel Udvalg 
Gravel udvalget er fortsat ikke fuldtalligt. 
(efter bestyrelsesmødet har vi erfaret, at der er sket ændringer i formandsposten i gravel udvalget, og der 
arbejdes stærkt på at få pladserne i udvalget besat). 
 
 
Punkt 6, Indkomne henvendelser/ansøgninger 
Ansøgning fra DCU’s cross udvalg: 
Cross udvalget har søgt om økonomisk støtte til driften af crossudvalget/cross akademiet. 
Distriktet støtter ikke drift, men tager gerne stilling til ansøgninger til enkelte projekter. 
 
Hjælp til Thy Cykle Ring – distriktet støtter økonomisk til den krisehjælp, der var nødvendigt ifm. 
dødsulykken med en ung rytter fra klubben. 
 
 
Punkt 7, Distrikternes samarbejde 
Overblik udarbejdet distrikterne imellem omkring samarbejdsmodel ift. tidtagning, så vi er mindre sårbare 
på bemandingen, og økonomisk kan spare penge i forbindelse med indkøb. 
 
Yderligere drøftelse på næste bestyrelsesmøde. 
 
Punkt 8, Eventuelt 
Intet til eventuelt. 

  
 
Kommende bestyrelsesmøder:  
Fysiske bestyrelsesmøder afholdes i Horsens på Bygholm med mødestart kl. 18.00 
Teams møder har mødestart kl. 20.00 
 
Næste møde er fysisk torsdag den 22. august 2024 i Horsens. 
 
WF sender oplæg til mødekalender i efteråret. 
 
 
Ret til ændringer forbeholdes. 
 


